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Medezeggenschap van cliënten bij Bartiméus   

Deze is op maat georganiseerd in cliëntenraden per klantgroep. Doel van de 

cliëntenraad VMB is het behartigen van de belangen van de volwassen cliënten met 

een meervoudige beperking (naast visueel vaak ook verstandelijk) die bij Bartiméus 

wonen. Hiertoe denkt en praat de cliëntenraad VMB mee over onderwerpen die van 

belang zijn voor deze groep cliënten. Diverse onderwerpen zoals de kwaliteit van 

zorg, het zorgplanproces, medisch beleid, toepassing Wet zorg en dwang, 

dagbesteding, vrijetijdsbesteding, vakanties, huisregels, communicatie, et cetera. 

In deze 3e Nieuwsbrief proberen we u kort en bondig te informeren over wat de 

Cliëntenraad de laatste maanden zoal besproken heeft. Er zijn veel veranderingen en 

aanpassingen waar we gelukkig over mee mogen praten en een stem in hebben. De 

bedoeling is om 3x per jaar een nieuwsbrief uit te brengen en er ook altijd een stukje 

bij de voegen over een cliënt raadslid. 

 

De Cliëntenraad, zoals u wellicht al weet, is sinds maart dit jaar samengevoegd van 3 

raden (Driebergen, Doorn en Zeist) naar 1 raad om samen sterk te staan en niet 

overbodig dezelfde onderwerpen apart te moeten bespreken. 

De samenstelling van de nieuwe raad moet als volgt zijn: 

• Doorn: 3 verwanten 2 cliënten 

• Driebergen: 1 verwant, 1 cliënt 

• Zeist: 2 verwanten, 1 cliënt 

 

Inmiddels hebben we 3 bijeenkomsten gehad met de nieuwe voorzitter, Jan Lentink, 

en dat bevalt ons van beide kanten prima. 

Er zijn 2 leden afgetreden. Karel Edens die met pensioen is gegaan en Leo Koopman 

die al 14 jaar in de raad zat. Hij was afgelopen vergadering voor het laatst en 

trakteerde ons op bonbons. Leo blijft nog wel in de Centrale Cliëntenraad. 



 

 

Hennie Dorrestijn heeft een interview met hem gehad dat als bijlage is toegevoegd 

aan deze Nieuwsbrief. 

Er is een sollicitatieronde geweest voor een nieuw cliënt-lid uit Zeist en de keus is 

gevallen op Annefleur Schellekens. Zij woont op de Ganzenstaat 3 in Zeist. Afgelopen 

vergadering was ze er ter kennismaking bij en ze luisterde niet alleen, maar gaf 

duidelijk haar mening want ze had zich goed van te voren ingelezen. Na de 

vergadering vroegen we haar of ze zich definitief bij de CR wil aansluiten of dat ze er 

nog even over na moest denken. Maar volmondig zei ze JA en daar zijn we heel blij 

mee. 

 

Vakantiefonds 

Enkele raadsleden hebben meegedacht over het vakantiefonds. Vanwege 

personeelstekort kiest men er niet langer voor om een bijdrage aan groepsvakanties 

te geven. Dit geld kwam uit het Bartiméusfonds en werd gebruikt voor de inzet van 

extra personeel. Er is echter wel een bedrag van € 250,00 per groep (voor wonen én 

dagbesteding) beschikbaar gesteld in 2024 voor een zomeractiviteit/ uitje. Dit geldt 

ook voor de appartementen. Dit bedrag mag ook besteed worden aan een 

groepsvakantie. De woningen zijn hierover geïnformeerd. 

 

Chipkaarturen 

Ook over de chipkaarturen is meegedacht door raadsleden. Cliënten krijgen 5 

chipkaarturen p.p. in 2024 i.p.v. 7 chipuren in voorgaande jaren. Dit is vanwege de 

hogere uurvergoeding voor medewerkers die de cliënten begeleiden bij een activiteit. 

Daarom zijn er dit jaar in totaal minder uren aan begeleiding beschikbaar, met als 

gevolg dat elke cliënt 2 uur minder krijgt. 

 

Zwembad 

Waarschijnlijk is het bij jullie al bekend dat het Zwembad de Bies sinds juni tijdelijk 

gesloten is. Maar het is nog niet definitief gesloten, het water staat er nog in! Een klein 

groepje van twee verwanten heeft nog de kans om tot begin september met een 

goede oplossing te komen om het toch open te kunnen houden en het financieel 

rendabel te maken. 

 

Informele zorg 

In oktober 2023 werd een brainstormsessie "samenwerkingsmogelijkheden rondom 

thema's Informele Zorg en anders organiseren" door het managementteam 

georganiseerd. Daarbij waren o.a. medewerkers van het Fonds, Vrije tijd, 

Vrijwilligerswerk, OR, CR VMB, teamleiders VMB, en Pastoraat voor uitgenodigd. 



 

 

We maakten kort kennis met elkaar en spraken over de tekorten aan begeleiders in 

de zorg. Er werd ons uitgelegd dat dit o.a. door de vergrijzing steeds meer zal 

worden. Er werd verteld wat Bartimeus al deed en heeft gedaan om met minder 

begeleiders tóch goede zorg te leveren, en dat we niet aan 1 maar aan meerdere 

oplossingen moesten denken. 

Er wordt gekeken naar: 

- wat kan de cliënt zelf. 

- wat kan met behulp van technologie. 

- wat kunnen de naasten. 

- wat kunnen andere instanties.  

- wat kan de Bartiméus professional. 

 

Wij worden gevraagd om mee te denken. 

We hebben daarna met elkaar gebrainstormd over hoe we ervoor kunnen zorgen dat 

er toch altijd goede zorg is voor de cliënten, we dachten ‘out of the box’. Het was een 

avond waarin verschillende meningen op tafel kwamen over de inzet van verwanten in 

de zorg. Dit was het begin van meerdere bijeenkomsten die begin dit jaar zijn 

georganiseerd voor verwanten, medewerkers en cliënten. De doe-dag op 1 juni was 

een van de uitwerkingen die voortkomt uit deze bijeenkomsten. 

Nu is er een projectgroep Informele zorg gestart waarin vanuit de CR Johan Baak, 

Annefleur Schellekens en ik ook deel mogen nemen (in twee deelprojecten). In een 

volgende nieuwsbrief vertel ik daar meer over. 

Hennie Dorrestijn 

Deze nieuwsbrief is samengesteld door Hennie Dorrestijn (Doorn) en Linda 

Jansen (Zeist), CR/VMB leden, met medewerking van Bineke Glas (ambtelijk 

secretaris). 

 

BIJLAGE :   

Interview op 21 juni 2024 met het langst zittende CR-lid LEO KOOPMAN: 

 

Kennismaken 

Leo woont in Driebergen, in een rustige bosrijke omgeving, langs een fietspad, ik 

hoor vogelgefluit en vanaf het schoolplein naast zijn woning klinken vrolijke 

kinderstemmen. Leo wil er graag blijven wonen, en voegt daar vol overtuiging aan toe 

“till the day I die”.  

Passie 

Eenmaal binnen bij Leo klinkt er heerlijke bluesmuziek en wordt al direct duidelijk dat 

Leo een man van de muziek is. Hij verteld over Spotify, en alle mogelijkheden die dat 

biedt, Deep Purple waar hij nog heengaat, Pinkpop, waar hij geweest is, de band 

Metallica, die daar zijn favoriet was. Leo maakt graag gebruik van Google Home.   



 

 

Vroeger 

We praten over muziek van de jaren 60 en 70 en zo komen we op het warme nest 

waar Leo uit komt, opgegroeid op een boerderij. Leo is vernoemd naar zijn opa en 

oma. Zijn geboortejaar was een rampjaar voor vele muzikanten, die dat jaar stierven. 

Leo noemt ze allemaal bij naam. (Wàt een geheugen heeft die man.) Al vanaf zijn 

zesde jaar woont Leo bij Bartiméus, die begintijd was een moeilijke periode.  

Werk 

Naast het lidmaatschap van de CR VMB, is Leo ook nog lid van de CCR. Ook werkt hij 

3 dagen per week bij de fietsenafdeling, en 1 dag in `t Oogenblikje. En in het weekend 

geniet Leo er dan vaak van om te lezen, of voorgelezen te worden uit bijvoorbeeld de 

biografie van Rob Out, de baas van Veronica. Ook houdt hij er wel van om een 

borreltje te drinken.  

Hoe ben je in het CR werk gerold? 

In 2009 ben ik gevraagd omdat ze iemand nodig hadden die vertrouwelijk met 

informatie kan omgaan. En dat kan ik.  Er waren bezwaren t.a.v. de cliëntindeling na 

een verbouwing. De bezwaren waren reëel, en ik kon me goed houden aan de 

geheimhoudingsplicht, alhoewel dat soms best wel zwaar kan zijn. In 2010 ben ik in 

de CR gevraagd, en nu zit ik er dus 14 jaar in en ben de langstzittende.  

Wat zijn hoogtepunten in je CR periode? 

Ik vind deze periode met het tekort aan vast personeel, en de periode 2012 met de 

bezuinigingsgolf het meest pittig en spannend; ik noem het geen hoogte- maar 

dieptepunten. Dat de medezeggenschap zo`n grote rol is gaan spelen, het opkomen 

voor de cliënten, de gelijkwaardige rol die iedereen nu heeft, vind ik een groot 

behaald succes. We zijn op de goede weg!  

Welke wet schrijf je voor als je Minister president zou zijn? 

Het meest belangrijke is dat alle cliënten zo zelfstandig mogelijk functioneren, en niet 

dat de begeleiding als in een hotel alles overneemt. Nee, ze moeten de cliënten 

bijstaan en aanleren om zelf bijvoorbeeld koffie te zetten, of je boterham te smeren. 

Doe wat meer zelf! Het zit in de kleine dingen. 

Welke eigenschappen heb je die goed van pas komen als lid van de CR? 

Ik ben kritisch, heb ook geleerd om kritisch te zijn, ben vriendelijk en zeker ook wel 

eens zelfingenomen, ik heb inlevingsvermogen, kennis van zaken,  en veel 

levenservaring, maar humor is mijn sterkste punt. Door kritisch te zijn naar elkaar ben 

ik mondiger geworden. Verder heb ik een goede inbreng en praat ik vanuit mijn 

situatie mee over beleidszaken. Wat er nu speelt is bijvoorbeeld de veranderde 

zorgvraag op de Traaij die er voor zorgt dat we gesprekken voeren over de andere 

manier waarop de begeleiding ingezet moet worden.  

 

Dit was alweer het einde van het interview, 1 ding is zeker: never a dull moment met 

Leo. 

Beste Leo, bedankt voor het inkijkje in jouw huis, in jouw leven, en in jouw CR- 

periode!! 

 
 


